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PROTOKÓŁ  Nr XLVIII/2014 

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 26 września   2014 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 11
55

. Obradom 

przewodniczył Pan Andrzej Baran- Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 14 radnych – nieobecny radny Andrzej Roliński (  lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy,  Radni Powiatu 

pan Jan Budziosz i pan Zygmunt Ozga, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz 

inni zainteresowani obradami   ( listy obecności – załączniki Nr 1,2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych.   

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wodzisław oraz o wynikach 

sprawdzianu w szkołach podstawowych i egzaminu gimnazjalnego w roku szkolnym 

2013/2014.  

      8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2014-2020r. 

 b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2014 rok, 

 c) pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego, 

d) zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska                      

i Gospodarki Wodnej, 

 e) wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego,  

f)  wyrażenia  zgody  na    nabycie  nieruchomości położonej  w  obrębie  Lubcza,   

przez  Gminę  Wodzisław, 

g)   wyrażenia  zgody na  przejęcie  przez  Gminę  Wodzisław  w  drodze  użyczenia,  

nieruchomości   oznaczonej  w  ewidencji gruntów obrębu 19  Mierzawa,  numerami  

działek  339/3, 339/4  i 339/7,  stanowiącej  własność Ochotniczej  Straży  Pożarnej     

w  Mierzawie, 

h) intencyjna, w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie zadania 

inwestycyjnego w ramach programu wieloletniego pn. „Narodowy Program 

Przebudowy Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo- Dostępność- Rozwój”.    
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9.   Sprawozdanie z realizacji uchwały Rady Gminy w sprawie realizacji Planu Ochrony     

Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami.  

   10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

   11.  Sprawy różne.   

   12.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Czterdziestą ósmą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Andrzej Baran wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram czterdziestą ósmą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Krzysztofa Krupę ,  jednogłośnie – 13 za,                 

w głosowaniu jawnym. 

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad. 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Baran poinformował zebranych, że do 

chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 

protokołu   Nr XLVII/2014 z   sesji  Rady Gminy z dnia 29 sierpnia 2014 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  przyjęcie protokołu Nr XLVII/2014 z obrad   sesji 

rady  z dnia 29 sierpnia  2014  roku. 
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Na posiedzenie przybyła radna Iwona Pietras. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 Pani Bożena Szczypiór Pełniąca Funkcję Wójta Gminy przedstawiła sprawozdanie ze 

swojej  działalności   ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

 Radny Adam Zieleniec pytał, ile kosztował wyjazd na Kongres Gmin Wiejskich. 

Radny pytał, czy wyjazd był uzasadniony w przypadku gdy kończy się kadencja.  

 Pani wójt powiadomiła, że informację poniesionych wydatkach przekaże w punkcie 

sprawy różne. Następnie poinformowała, że pełniła funkcję wójta w wielu gminach i posiada 

doświadczenie w tym co robi. Widzi zmianę światopoglądu i wymiana doświadczeń z 

wójtami z innych regionów Polski jest niezbędna. Jako przykład podała wizytę w urzędzie 

wójta z gminy Michałów, który podpowiedział jak szybciej odzyskać podatek vat o d 

inwestycji. Dlatego  wymiana doświadczeń pozwoli znaleźć nowe rozwiązania, które są z 

korzyścią dla gminy. Poinformowała, że na kongresie było po kilku przedstawicieli z 

poszczególnych gmin. Poruszono tam wiele problemów z którymi borykają  się samorządy, 

były słowa krytyki, niektóre z nich w obecności Prezydenta RP. Pani wójt podkreśliła, że 

wypracowane wspólne  wnioski kierowane są do ekipy rządzącej, co jest bardziej skuteczne 

niż pojedyncze  postulaty. Pani wójt podkreśliła, że zdobyta wiedza i wymiana doświadczeń 

na pewno będzie owocować w przyszłości.    

Więcej pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Marian Bakalarz poruszył temat wycinki gałęzi nad drogami. Radny zgłosił, że należy 

wyciąć gałęzie w okolicach Brzezinek i  Sadek. Dodał, że część prac została wykonana 

jednakże należy interweniować o wycinkę wzdłuż dróg powiatowych. Radny poinformował, 

że należy wyciąć krzaki i siewki akacji wyrastające z rowów na Gajówce i przy cmentarzu  w 

Nawarzycach. Interweniował  również o podsypanie kamieniem zjazdu z drogi do budynku 

remizy w Nawarzycach.  

Pani wójt odnosząc się do tematu podcinania gałęzi poinformowała, że zajmuje się tym pan 

Krzepkowski, natomiast wycinką krzaków zajmą się pracownicy robót publicznych, którzy w 

najbliższym czasie rozpoczną pracę. Pani wójt zauważyła, że są jednak przypadki, gdzie 

mieszkańcy nie zgadzają się na wcinkę.  
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Pkt. 7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wodzisław oraz o 

wynikach sprawdzianu w szkołach podstawowych i egzaminu gimnazjalnego w roku 

szkolnym 2013/2014.  

 

 Informację przedstawiła pani Katarzyna Koper Główny Księgowy  Gminnego Zespołu 

Obsługi Oświaty w Wodzisławiu ( informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.  

 Pkt. 8.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu  Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i otrzymały pozytywną opinię          

( opinia komisji stanowi załącznik nr 7  do protokołu ). 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na  lata 2014-2020,  przedstawiła Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów – 13 za, 1 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym.             

 Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLVIII/342/2014 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na  lata 2014-2020. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2014 r., przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu).  

Radny Adam Zieleniec poinformował, że jest przeciwny zwiększenia wydatków 

budżetowych w wysokości 40.000zł. z przeznaczeniem na pokrycie kosztów sądowych 

związanych z wykupem przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad 

nieruchomości po byłej szkole podstawowej w Klemencicach. Według radnego kwota ta nie 

zawiera kosztów adwokackich czy opinii biegłych. Radny wyjaśnił, że jest możliwość 

wykupu nieruchomości z wykorzystaniem  drogi administracyjnej, a nie sądowej, która będzie 

bardzo kosztowna.  

Pani wójt wyjaśniła, że Generalna  Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad odmówiła 

wykupu budynku szkoły. Przeprowadziła rozmowę z ministrem gospodarki i dyskusja została 

podjęta na nowo. Rozwiązaniem problemu jest wystąpienie do sądu. Dlatego należy  

zagwarantować koszty sądowe które będą wynosić od 1 do 7% wartości nieruchomości. 

Według opinii biegłego powołanego przez urząd  wartość budynku wynosi ok. 700.000zł. 

Dyrekcja Dróg może się jednak odwołać od wyroku sądu. Dlatego nasuwa się pytanie czy 

odzyskać kwotę 700.000zł. przy zaangażowaniu kwoty 40.000zł. czy nie. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów – 13 za, 1 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym.             

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLVIII/343/2014 w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie Gminy na 2014 r. 

c) projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego, przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

 Sołtys wsi Kowalów Górny wyraziła zdziwienie dot. zakresu zadania jakie powiat 

planuje zrealizować w ramach partycypacji ze strony gminy tj. będzie remontowany odcinek 

asfaltowy w Wodaczy, a do jej miejscowości nie dowieziono  nawet kamienia.  

Pani wójt poinformowała, że rozmawiała w tej sprawie z Dyrektorem Zarządu Dróg 

Powiatowych panem Gradem. Planuje się położyć nakładkę asfaltową na odcinku 650m. Pani 

wójt zapewniła, że na kolejnym spotkaniu z panem dyrektorem będzie interweniowała w 

sprawie uwzględnienia w budżecie powiatu na 2015 rok remontu dalszego odcinka w/w drogi.  

 Sołtys Kowalowa Górnego zaproponowała aby kwotę 15.000zł. przeznaczyć na zakup 

kamienia na nieprzejezdny odcinek drogi. Stwierdziła, że droga jest potrzebna o czym 

świadczy skierowanie ruchu podczas wypadku na trasie e-7.  

Pani wójt zapewniła, że będzie rozmawiała w tej sprawie.  

 Sołtys Kowalowa Górnego zwróciła się do radnego powiatu pana Zygmunta Ozgi i 

podziękowała mu, że przez 4 lata trwania kadencji, pomimo wielu próśb, żadnej z nich nie 

spełnił. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu jawnym.          

    

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLVIII/344/2014 w sprawie  

pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego. 

 

d) projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska   i Gospodarki Wodnej,   przedstawiła Skarbnik Gminy  ( projekt stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu jawnym.          
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLVIII/345/2014 w sprawie  

zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska   i Gospodarki 

Wodnej. 

 

Przewodniczący rady gminy ogłosił 20 min. przerwę.  

 

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania 

wieczystego,  przedstawił inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy pan Janusz Kuśmierz ( 

projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

 Pani wójt wyjaśniła, że gdy ogłoszono przetarg na remont ulicy Jana Chryzostoma 

Paska okazało się, że droga prowadząca do garaży mieszkańców bloku nie jest własnością 

gminy, a według przepisów  gmina nie może prowadzić inwestycji na nie swoim gruncie. W 

ubiegłym roku Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów wyraziła zgodę na przejęcie 

drogi  na rzecz gminy. Po podjęciu w dniu dzisiejszym uchwały spisany zostanie akt 

notarialny i w przyszłym roku droga zostanie dokończona. Na dzień dzisiejszy jednak należy 

spełnić wszystkie formalności.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu jawnym.          

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLVIII/346/2014 w sprawie  

wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy użytkowania wieczystego. 

 

f) projekt uchwały w sprawie wyrażenia  zgody  na    nabycie  nieruchomości położonej                   

w  obrębie  Lubcza,   przez  Gminę  Wodzisław, przedstawił inspektor d.s. gospodarki 

majątkiem gminy pan Janusz Kuśmierz ( projekt stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie – 14 za, w głosowaniu jawnym.          

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLVIII/347/2014 w sprawie   

wyrażenia  zgody  na    nabycie  nieruchomości położonej   w  obrębie  Lubcza,   przez  

Gminę  Wodzisław. 

 

g)  projekt uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na  przejęcie  przez  Gminę  Wodzisław  w  

drodze  użyczenia,  nieruchomości   oznaczonej  w  ewidencji gruntów obrębu 19  Mierzawa,  

numerami  działek  339/3, 339/4  i 339/7,  stanowiącej  własność Ochotniczej  Straży  

Pożarnej     w  Mierzawie, przedstawił inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy pan Janusz 

Kuśmierz ( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 
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Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów- 12 za, 2 przeciw, 

wstrzymujących się brak, w głosowaniu jawnym.          

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XLVIII/348/2014 w sprawie   

wyrażenia  zgody na  przejęcie  przez  Gminę  Wodzisław  w  drodze  użyczenia,  

nieruchomości   oznaczonej  w  ewidencji gruntów obrębu 19  Mierzawa,  numerami  

działek  339/3, 339/4  i 339/7,  stanowiącej  własność Ochotniczej  Straży  Pożarnej     w  

Mierzawie.  

 

h) intencyjna, w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie zadania 

inwestycyjnego w ramach programu wieloletniego pn. „Narodowy Program Przebudowy 

Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo- Dostępność- Rozwój”, przedstawił inspektor d.s. 

gospodarki majątkiem gminy pan Janusz Kuśmierz ( projekt stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 14 za, w głosowaniu jawnym.          

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały intencyjnej  Nr XLVIII/349/2014 

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie zadania inwestycyjnego w 

ramach programu wieloletniego pn. „Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych – 

Etap II Bezpieczeństwo- Dostępność- Rozwój”. 

 

Pkt. 9.   Sprawozdanie z realizacji uchwały Rady Gminy w sprawie realizacji Planu 

Ochrony     Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami.  

 

 Sprawozdanie przedstawiła pani wójt ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu). 

Pytań ani uwag nie było.  

Pkt. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 Pani wójt odpowiadając na zapytanie radnego Adama Zieleńca w sprawie kosztów 

uczestnictwa w Kongresie Gmin Wiejskich zwróciła uwagę, że delegacja z gminy Wodzisław 

corocznie uczestniczyła w kongresie. Poinformowała, że usługa w całości kosztowała 2.000zł.  

Pkt.11 . Sprawy różne.  

Pan Stanisław Zięba zwrócił uwagę, że jest wiele słów krytyki, że w bieżącym roku 

wykonano 100m drogi asfaltowej w kierunku jego posesji. Zwrócił uwagę, że droga prowadzi 

również do innych mieszkańców gminy. Stwierdził, że była to bardzo rozsądna decyzja pani 
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wójt gdyż w poprzednich latach na drogę dowożony był kamień, który nic nie dawał. 

Podkreślił, że jest osobą zasłużoną np. pomagał przy budowie ośrodka zdrowia w Lubczy                 

i droga mu się należała.  

Pani wójt potwierdziła, że używane jest sformułowanie, że jest to droga prowadząca 

do pana Zięby. Decyzję w sprawie przebudowy drogi podjęła ze względów ekonomicznych               

i nie jest do droga tylko do pana Zięby ale również służy innym mieszkańcom. Pani wójt 

podkreśliła, że urząd jest po to aby pomagać i rozwiązywać problemy miejscowej 

społeczności.  

Sołtys wsi Września zgłosił potrzebę dokończenia przepustu przy drodze powiatowej 

w kierunku posesji pana Kozła w jego miejscowości. Zadeklarował, że przekaże 1 drene. Pan 

sołtys prosił również o załatanie dziur na drodze powiatowej w Mierzawie. Pytał, czy do pani 

wójt należy zgłaszać zapotrzebowanie na kamień. 

Pani wójt potwierdziła, że do niej należy zgłaszać zapotrzebowanie na kamień. 

Odnośnie dróg powiatowych pani wójt poinformowała, że po sesji będzie rozmawiała                      

z radnymi powiatowymi jak również osobiście podejmie interwencję w tej sprawie.   

Sołtys wsi Jeziorki wnioskowała o dowiezienie 1 zestawu kamienia na niedokończony 

– 200m odcinek drogi powiatowej w jej miejscowości.  

Pan Marek Siwiec prosił o rozwiązanie problemu odpływu  wody z drogi powiatowej 

w Wodzisławiu, przy posesji pana Czopa. Zauważył, że droga jest systematycznie niszczona. 

Przypomniał, że już kilka razy zgłaszał ten problem ale nic w tym kierunku nie zrobiono. 

Następnie pytał, czy rzeczywiście poczta w Wodzisławiu będzie zlikwidowana i czy gmina 

była o tym powiadomiona.  

Pani wójt poinformowała, że trwa proces centralizacji poczty. W Wodzisławiu będzie 

tylko okienko dla petentów. Część zadań przeniesiono do Sędziszowa. Zmniejszono 

powierzchnię wynajmowanych od gminy pomieszczeń.   

 

  Ad.  12.  Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy 

Pan Andrzej Baran podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam czterdziestą ósmą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

      Protokolant                            Sekretarz Obrad                  Przewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /          / Krzysztof Krupa /                            / Andrzej Baran / 


